
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:  
Verzonden: donderdag 21 maart 2024 19:13 
Aan: Wassink, Robert <r.wassink@noordoostpolder.nl> 
Onderwerp: Ingekomen stuk voor College en Raad 
 
Ingekomen stuk aan Raad en College 
 
Enige tijd terug moest u zo nodig Onder de Toren weer open stellen in beide richtingen voor het 
vrachtverkeer. 
Het verbodsbord wat er jarenlang stond,bleek na heel veel klachten over zwaar vrachtverkeer vlak 
onder onze gevels door,opeens illegaal geplaatst te zijn. 
De  werkelijke reden dat u weer vrachtverkeer toestaat op Onder de Toren is volgens u een gewenste 
afname van vrachtverkeer op de Noordzijde . 
Er is ons van alles destijds toegezegd dat u ervoor zou zorgen ,om zoveel als mogelijk doorgaand niet 
noodzakelijk vrachtverkeer te weren door het Centrum. 
Sinds het weghalen van het verbodsbord is daar nog niets van terechtgekomen . 
Bovendien en dat vind ik het aller gevaarlijkste gaan er steeds meer gevaarlijke stoffen,zoals 
benzine,LPG en gasflessen vervoer,door ons centrum,het is maar dat u dat weet. 
Raad en College doe hier wat aan voor er ongelukken gebeuren en maakt u zich nou eens echt druk 
over het verminderen van onnodig vrachtverkeer door ons centrum. 
 
Graag wederom een reactie,van hetgeen u tot nu toe heeft ondernomen,want het vrachtverkeer neemt 
helaas alleen maar toe. 
 
Met vr groet ………….. 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
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